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فیلم  پرداختن  نصیریان  علی 
»بدون قرار قبلی« به کودکان مبتلا 
»اوتیسم« را یکی از نکات قوت این 
ساخته »بهروز شعیبی« دانست. 
فیلم »بدون قرار قبلی« اول تیرماه 
با حضور بازیگرانی همچون علی 
نصیریان، امین میری، الهام کردا 
و نیز تهیه کننده و کارگردان فیلم 
)محمود بابایی و بهروز شعیبی( 
و با رونمایی از پوستر این فیلم در 
پردیس سینمایی ملت به نمایش 
درآمد. نصیریان که اخیرا در برنامه 
تلویزیونی »خندوانه« از ابتلای 
نوه خود به اوتیسم صحبت کرده 
بود، درباره فیلم »بدون قرار قبلی« 
بیان کرد: یکی از نقاط قوت فیلم 
پرداختن به اختلال اوتیسم در این 
اثر است و چقدر زیبا زندگی یک 
کودک اوتیسمی را روایت می کند 
خلاقیت  نشان دهنده  این  که 
کارگردان فیلم است، چرا که در 
این فیلم انسان ها به صورت خود 
واقعی نشان داده می شوند. او ضمن 
تقدیر از »بهروز شعیبی« و عوامل 
فیلم، اظهارکرد: فیلم »بدون قرار 
قبلی« داستان یک احساس انسانی 

را به تصویر می کشد. »بدون قرار 
قبلی« در رده فیلم های تاثیرگذار 
است چون توانسته حس انسان 
را جاری کند. من از آقای شعیبی 
انتظار کارهای فوق العاده دارم چون 
توانایی ایشان را تولید فیلم خوب و 
تاثیرگذاری چون »بدون قرار قبلی« 
دیدم. پیش از نمایش فیلم الهام 
کردا در سخنانی کوتاه از تماشاگران 
فیلم قدردانی کرد که در شرایط 
دشوار و اتفاقات این روزها، به سینما 
می آیند و چراغ سینما را روشن نگاه 
می دارند. بهروز شعیبی کارگردان 
»بدون قرار قبلی« نیز گفت: من به 

استاد علی نصیریان که افتخار دادند 
و برای تماشای فیلم »بدون قرار 
قبلی« به اینجا آمده اند، خیرمقدم 
می گویم. امروزه در هر حوزه ای 
بزرگانی داریم که امپراطور آن 
حوزه محسوب می شوند و به نظر من 
استاد علی نصیریان امپراطور هنر 
نمایش هستند. حضور ایشان برای 
تماشای فیلم »بدون قرار قبلی« 
بزرگ ترین افتخاری است که در این 
سال ها نصیب من شده است. وی 
افزود: ما با بزرگان مان عاشق سینما 
می شویم، این روزها فیلمی با بازی 
استاد علی نصیریان در سینماها در 

حال اکران است که استاد بزرگ و 
گرانقدرم آقای داریوش مهرجویی 
آن را کارگردانی کرده است که 
فیلم های  آموزش  ما تحت  همه 
ایشان به سینما علاقه مند شده ایم. 
شعیبی افزود: به همه شما عزیزان 
پیشنهاد می کنم که فیلم سینمایی 
»لامینور« به کارگردانی داریوش 
مهرجویی و با بازی استاد علی 
نصیریان را در سینماها تماشا کنید. 
امروز تولد استاد عزیزم آقای عباس 
کیارستمی است، یاد و خاطره ایشان 
را گرامی می داریم و امیدوارم خداوند 
همه بزرگان را حفظ کند. همچنین 
پس از تماشای فیلم. پیش از آغاز 
فیلم پوستر جدید فیلم سینمایی 
»بدون قرار قبلی« با طرحی از محمد 
روح الامین توسط علی نصیریان 
رونمایی شد. فیلم سینمایی »بدون 
قرار قبلی« به کارگردانی بهروز 
محمود  تهیه کنندگی  و  شعیبی 
سینمایی  بنیاد  محصول  بابایی 
فارابی با مشارکت موسسه تصویر 
شهر است که از ۱۸ خردادماه اکران 
آن در سینماها سراسر  عمومی 

کشور آغاز شده است.

زمان تولید »آتش بس3« 
سفیر ژاپن در ایران:مشخص نیست

 »عباس کیارستمی« در ژاپن
 از محوبیت خاصی برخوردار است

افتتاحیه جشنواره جایزه »عکس۵« و بزرگداشت عباس 
کیارستمی یکم تیرماه در موزه سینما برگزار شد. در ابتدای 
مراسم افتتاحیه جشنواره جایزه »عکس۵« که در موزه سینما 
برگزار شد، مجری به صحنه رفت و ضمن خوشامدگویی گفت: 
حدود 3 سال پیش تک درخت »عباس کیارستمی« توسط مهدی 
شادی زاده و علیرضا شادی زاده به ثبت رسید که عباس کیارستمی 
از این درخت در فصول مختلف عکاسی کرده است و ایده برگزاری 
این جشنواره از زمان ثبت تک درخت شروع شد. در ادامه مهدی 
شادی زاده دبیر جشنواره جایزه بین المللی »عکس۵« به صحنه 
رفت و اظهارکرد: خوشحالم که با تمامی سختی ها این جشنواره تا 
به امروز ادامه داشته است. همه این جشنواره بهانه ای برای احترام 
به نام عباس کیارستمی است که می دانم امروز در این سالن 
حضور دارد. این جشنواره نقص هایی هم دارد که خوشبختانه 
هر دوره نسبت به دوره های قبل بهتر برگزار می شود. وی با بیان 
اینکه جشنواره در ۲ حوزه عکاسی و ویدئوآرت فعالیت می کند،  
افزود: خوشبختانه این جشنواره همکاری های خوبی در بخش 
بین الملل با کشورهای ژاپن، استرالیا، آلمان و... داشته است و 
سفارت ژاپن خیلی به ما کمک کرده است. از همکاری های مهم 
دیگر همکاری موزه سینما در این سه دوره بوده است. همچنین 
یکی از مهم ترین و برترین زنان معاصر یعنی لیلی گلستان در این 
سه دوره بسیار از ما حمایت کرد و در روزهای اولیه که با بیماری 
کرونا دست وپنجه نرم می کردیم ایشان در کنار ما بود. همکاری 
این جشنواره با »فوجی.فیلم« سبب شد تا هر ساله در کنار هم 
باشیم و تا جایی که می توانیم به رشد عکاسی کمک کنیم. در 
ادامه کلیپی از همکاری کشور ژاپن با ایران از گذشته تا به امروز 
برای مخاطبان پخش شد. سپس سفیر ژاپن به صحنه رفت و 
گفت: بسیار خوشحالم که در مراسم افتتاحیه جایزه بین المللی 
»عکس۵« که به مناسبت بزرگداشت عباس کیارستمی برگزار 
می شود حضور دارم. عباس کیارستمی یکی از برجسته ترین 
کارگردان های سینمای ایران است که در ژاپن هم از محبوبیت 
خاصی برخوردار است. در سال ۲۰۱۶ زمانیکه این کارگردان فقید 
درگذشت جشنواره های زیادی درباره دستاوردهای این هنرمند 
در سراسر ژاپن برگزار شد. من خودم دانش آموخته سینما هستم 
و همیشه تحت تاثیر »خانه دوست کجاست« این هنرمند هستم. 
امیدوارم این جشنواره بتواند ادامه دهنده راه عباس کیارستمی 
باشد. در ادامه کلیپی از داوران سومین دوره جایزه بین المللی 
»عکس۵« پخش شد و مجید طالبی بیانیه هیات داوران را برای 
حاضران خواند. سپس لیلی گلستان به صحنه رفت و بیان داشت: 
خیلی خوشحالم از اینکه برای داوری این سه دوره انتخاب شده ام 
و واقعا لذت بردم. ما جوانان با استعدادی داریم که سعی می کنند 
ناامید نشوند و به راه خود ادامه دهند. در ادامه پانته آ پناهی، سفیر 
ژاپن، علی شادمان، فرزاد صدیق زاده، هوتن شکیبا، مجید طالبی 

و لیلی گلستان برای دادن جوایز به صحنه آمدند. 

 کنسرت همایون 
شجریان با یاد پدر

 سخنگوی وزارت خارجه چین با انتقاد از اظهارات 
تحریک آمیز و انتشار اطلاعات نادرست علیه پکن توسط 
ناتو، گفت: این ائتلاف باید دست از تلاش برای آغاز یک جنگ 
سرد جدید را متوقف کند. به گزارش فارس، اظهارات »ینس 
استولتنبرگ« دبیر کل سازمان پیمان آتلانتیک شمالی 
)ناتو( درباره تهدیدی که چین برای منافع و ارزش های 
غربی دارد، با واکنش تند پکن مواجه شد. »وانگ.ونبین« 
سخنگوی وزارت خارجه چین اظهارکرد که ناتو باید از انتشار 

اطلاعات نادرست و اظهارات تحریک آمیز درباره پکن دست 
بردارد. به نوشته وبگاه »ریانووستی«، »وانگ« طی نشست 
خبری توضیح داد: »ما اصرار داریم که ناتو باید از ترسیم 
خطوط ایدئولوژیک، تحریک رویارویی، انتشار اطلاعات 
نادرست و اظهارات تحریک آمیز علیه چین دست بردارد 
و تلاش برای آغاز یک جنگ سرد جدید را متوقف کند.« 
وی با بیان اینکه ناتو ابزاری برای آمریکاست تا از طریق آن 
هژمونی خود را حفظ کند، افزود: »آمریکا با ناتو چشم انداز 

امنیتی اروپا را دستکاری می کنند. ناتو همین الان هم در اروپا 
دچار از هم گسیختگی شده است.« براساس این گزارش، 
سخنگوی وزارت خارجه چین همچنین گفت که منطقه 
آسیا و اقیانوسیه نیازی به گسستگی و فروپاشی کنونی اروپا 
که ناتو باعث آن شده، ندارد. پیش از این، استولتنبرگ گفته 
بود که در مفهوم استراتژیک جدید ناتو از چین به عنوان 
قدرتی نوظهور یاد می شود که منافع، ارزش ها و امنیت ناتو 
را به چالش می کشد. این در حالی است که »لوید.آستین« 
وزیر دفاع آمریکا با بیان اینکه واشنگتن در پی ایجاد ناتوی 
آسیایی نیست، مدعی شده بود آمریکا به دنبال افزایش 
رویارویی در منطقه اقیانوس هند- آرام نیست، بلکه به دنبال 

حفظ ثبات آن است.

سخنگوی وزارت خارجه چین:

 ناتو تلاش برای آغاز جنگ سرد جدید را متوقف کند

علی نصیریان: 

 از »بهروز شعیبی« انتظار کارهای فوق العاده دارم

بیـــن المـــلل

»هندوستان تایمز« گزارش داد که هند سفارت خود 
را پس از چندین ماه تعطیلی به دلیل تسلط طالبان، 
در افغانستان بازگشایی کرده است. به گزارش فارس، 
رسانه های هندی گزارش داده اند که هند با اعزام 
یک »تیم فنی« به سفارت خود در کابل، نمایندگی 
دیپلماتیک خود در افغانستان را از سرگرفته است. به 
گزارش هندوستان تایمز، پس از سقوط دولت افغانستان، 
هند کنسولگری های خود در هرات، قندهار، جلال آباد 

و مزارشریف را به دلیل نگرانی امنیتی تعطیل و تمام 
دیپلمات ها و پرسنل امنیتی خود را خارج کرد. این رسانه 
نوشته است که تماس های اخیر با طالبان چه در پشت 
صحنه و چه ملاقات های رسمی، راه را برای بازگشت 
مقامات هندی به کابل هموار کرد. وزارت امورخارجه  هند 
در بیانیه ای اعلام کرده است که تیم فنی این کشور به کابل 
رسیده و در سفارت آن کشور مستقر شده است. هدف از 
اعزام این تیم نظارت، ارائه کمک های بشردوستانه و تعامل 

با مردم افغانستان گفته شده است. در بیانیه وزارت خارجه  
هند آمده است که احیای حضور دیپلماتیک در کابل در 
چارچوب »روابط تاریخی و تمدنی هند با مردم افغانستان« 
انجام شده و به معنای به رسمیت شناختن تشکیلات 
طالبان در کابل نیست. با گذشت نزدیک به یکسال تاکنون 
هیچ کشور طالبان را به گونه رسمی به رسمیت نشناخته 
است؛ اگرچه این گروه به برخی از کشورهای دیپلمات 
فرستاده و سفارت خانه های برخی از کشورها در کابل نیز 
فعال است. همچنین هند با یک هواپیمای باربری نیروی 
هوایی محموله کمک هایش را به آسیب دیدگان زلزله به 

کابل فرستاد.

هند سفارت خود را در افغانستان بازگشایی کرد

گـــــزارش
 »طالبان« خواستار کمک فوری

 به افغانستان شد 
سخنگوی وزارت بلایای طبیعی هیات حاکمه افغانستان، 
ذخایر دارویی این کشور را برای رسیدگی به مصدومان زلزله 
اخیر این کشور ناکافی اعلام کرد و خواستار کمک جامعه 
بین المللی شد؛ در همین حال مقام های سازمان ملل نیز 
گفته اند که تنها راهبرد برای کمک به مردم افغانستان، 
گفت وگو با طالبان است. به گزارش ایرنا، محمد نسیم 
حقانی در گفت وگو با رویترز خاطرنشان کرد: در زلزله 
اخیر هزار نفر کشته و در حدود ۲ هزار نفر زخمی شده اند 
و تمام یا بخشی از ۱۰ هزار ساختمان در زلزله بامداد 
چهارشنبه ویران شده است. وی از پایان جست وجو برای 
یافتن افراد زنده در منطقه کوهستانی جنوب شرق این 
کشور که تحت تاثیر زلزله قرار گرفته است، خبر داد. ایران، 
پاکستان و هند از جمله کشورهایی هستند که کمک های 
بشردوستانه برای زلزله زدگان افغانستان ارسال کرده اند. 
ژاپن، کره جنوبی، تایوان و امارات متحده عربی نیز روز 
پنجشنبه اعلام کردند که کمک های بشردوستانه به 
افغانستان می فرستند. در همین حال، رامز الکبروف نماینده 
ویژه سازمان ملل در امور افغانستان روز پنجشنبه در نشست 
شورای امنیت با بیان اینکه زلزله فقط یکی از بحران هایی 
است که افغانستان با آن روبه روست، گفت وگو با طالبان را 
تنها راهبرد پیش رو برای کمک به مردم این کشور و تامین 

امنیت جهانی و منطقه ای اعلام کرد. 
  وضعیت نامناسب حقوق بشر 

وی در عین حال، وضعیت حقوق بشر در افغانستان را 
همچنان نامناسب و قدرت را در انحصار طالبان ارزیابی 
کرد و افزود: در صورت بهبودنیافتن اقتصاد افغانستان، 
احتمال گسترش نزاع مسلحانه، افراط گرایی و مهاجرت 
بیشتر مردم در این منطقه وجود دارد. این مقام سازمان 
ملل، گفت وگو با طالبان در مورد دغدغه های دوجانبه مثل 
بهبود وضعیت اقتصادی، مین زدایی و مبارزه با موادمخدر 
را در دسترس عنوان کرد. مسئول امدادرسانی سازمان 
ملل متحد نیز اعلام کرد حدود نیمی از گروه های امدادی 
در انتقال کمک های مالی به افغانستان با مشکل مواجه 
هستند. مارتین گریفیتس، به شورای امنیت گفت: سیستم 
بانکی رسمی همچنان به مسدودکردن نقل و انتقالات مالی 
به افغانستان، به دلیل ریسک زیاد ادامه می دهد و این امر 
بر کانال های پرداخت تاثیر گذاشته و در زنجیره تامین 
اختلال ایجاد کرده است. سازمان ملل متحد تلاش کرده 
است سیستمی موسوم به تسهیلات مبادله بشردوستانه را 
راه اندازی کند تا میلیون ها دلار کمک را به پول افغانی تبدیل 
کرده و از بحران های اقتصادی افغانستان جلوگیری کند 
و تحریم های رهبران طالبان را دور بزند. براساس گزارش 
سازمان ملل، اقتصاد افغانستان از ماه آگوست سالجاری 
میلادی تاکنون 3۰ تا ۴۰ درصد کوچک تر شده و ممکن 
است نرخ بیکاری امسال به ۴۰ درصد هم برسد. فقر هم 

می تواند به ۹۷ درصد برسد.

 نجیب میقاتی 
مامور تشکیل کابینه لبنان کیست؟

نجیب میقاتی در حالی مامور تشکیل کابینه لبنان شد 
که وعده داد این کشور را از ورطه فروپاشی نجات خواهد 
داد. به گزارش فارس، روز پنجشنبه مشورت های الزام آور 
پارلمانی در لبنان برای انتخاب نخست وزیر در کاخ »بعبدا« 
)کاخ ریاست جمهوری( آغاز شد. در جریان رایزنی ها، ۵۴ 
رأی، »نواف سلام« ۲۵ رأی، سعد الحریری نخست وزیر 
اسبق لبنان یک رأی و »روعة الحلاب« هم یک رأی کسب 
کردند. فراکسیون »الوفاء للمقاومه« )وابسته به جنبش 
حزب ا... لبنان( میقاتی نخست وزیر فعلی این کشور را 
برای تصدی منصب نخست وزیری در لبنان معرفی کرد. 
»محمد رعد« به نمایندگی از طرف این فراکسیون گفت: 
»موضع ما سهل و ممتنع است. لبنان نیازمند دولتی است 
که امور و منافع آن را بتواند مدیریت کند. بحران ها مستلزم 
واقع نگری، فراهم کردن تمامی فرصت ها و مانع زدایی است 
تا دولتی برای مواجهه با ضرب الاجل ها و تحولات تشکیل 
شود.« اما نجیب میقاتی به عنوان یکی از سیاستمداران 
لبنانی، یک فرد مسلمان است که آذر سال ۱33۴ هجری 
شمسی در شهر طرابلس لبنان متولد شد. وی تحصیلات 
دانشگاهی خود را در دانشگاه آمریکایی بیروت و دانشگاه 
هاروارد آمریکا گذراند. خبرگزاری رویترز او را یک تاجر 
ثروتمند می داند که برای مدت کوتاهی در آوریل سال 
۲۰۰۵، به عنوان نخست وزیر لبنان انتخاب شد.  میقاتی 
در ۲۰۱۱ هم یکبار دیگر نخست وزیر شد و در می ۲۰۱3 
استعفا کرد. وی تا فوریه ۲۰۱۴ نیز به عنوان نخست وزیر 
دولت پیشبرد امور لبنان بر سر کار بود. وی به صورت 
کلی، تجربه سه دوره نخست وزیری در لبنان را در کارنامه 
خود دارد. وی زندگی سیاسی خود را در سال ۱۹۸۸ 
به عنوان وزیرکار و حمل ونقل آغاز کرد و تا سال ۲۰۰۴ 
در این منصب باقی ماند. وی در سال ۲۰۰۰ هم برای 
نخستین بار به عنوان نماینده طرابلس انتخاب شده بود. 
وی نخستین تجریه نخست وزیری را در سال ۲۰۰۵ دارد 
و در دوره نخست وزیری او، انتخابات دموکراتیکی در این 
کشور برگزار شد. دور اول نخست وزیری او از آوریل ۲۰۰۵ 
تا جولای همان سال بود که به عنوان نخست وزیر دولت 
پیشبرد امور سکان را در دست داشت. دومین بار هم در 
سال ۲۰۱۱ به عنوان نخست وزیر انتخاب شد. میقاتی ۱۱ 
روز پس از استعفای سعد الحریری در سال ۲۰۲۱، موفق 

شد مأمور تشکیل کابینه شود.

سرگئی لاوروف:  

ناتو و اروپا به دنبال تشکیلاتی مدرن برای جنگ با روسیه هستند
کوتــــاه

وزیرخارجه روسیه با انتقاد از مواضع اتحادیه اروپا تاکید 
کرد: ناتو و کشورهای اروپایی به دنبال ایجاد تشکیلاتی 
مدرن برای جنگ با روسیه هستند.»سرگئی لاوروف« 
که به باکو سفر کرده است در نشست خبری مشترک با 
»جیحون.بایراموف« وزیرخارجه جمهوری آذربایجان با 
بیان اینکه اتحادیه اروپا به هیچ یک از توافقاتش با مسکو 
عمل نکرده است، گفت: ناتو و کشورهای اروپایی در حال 
تشکیل یک ائتلاف مدرن برای جنگ با روسیه هستند. 
براساس گزارش خبرگزاری تاس، لاوروف در ادامه افزود: 
مسکو هیچ توهمی ندارد که اتحادیه اروپا ممکن است 
در مواضع فعلی خود در قبال روسیه تجدیدنظر کند و 
در آینده نزدیک از سیاست های »روس هراسانه« دست 
بکشد. وی گفت: ما هیچ توهمی نداریم که اتحادیه اروپا 
ذهنیت روس هراسی خود را کنار بگذارد و صادقانه بگویم، 
این رویکرد در درازمدت نیز از بین نخواهد رفت و تغییر 
نمی کند؛ اما این راهی است که اروپایی ها انتخاب کرده اند. 
وزیرخارجه روسیه در ادامه انتقادات خود افزود، اتحادیه 
اروپا ثابت کرده است که خواهان گرایش های وحدت بخش 
در اروپا نیست، به توافقات موجود بین روسیه و کشورهای 
اتحادیه اروپا در خصوص زمینه های مشترک در اقتصاد، 

حوزه بشردوستانه و امنیت داخلی عمل نمی کند و نخواهد 
کرد. وی با اشاره به مساله کاندیداتوری اوکراین و مولداوی 
برای عضویت در اتحادیه اروپا بیان داشت: دریافت وضعیت 
نامزدی اوکراین و مولداوی برای عضویت در اتحادیه اروپا 
هیچ خطری ندارد و مسکو هیچ خطری برای خود در این 
ارتباط نمی بیند. این دیپلمات ارشد روس افزود: موضع ما 

همیشه این بوده است که اتحادیه اروپا برخلاف ناتو یک 
بلوک سیاسی- نظامی نیست و توسعه روابط هر کشوری که 
مایل به عضویت در این بلوک است هیچ تهدید یا خطری 
برای ما نیست. روز پنجشنبه، سران اتحادیه اروپا رسما به 
اوکراین و مولداوی وضعیت نامزدی عضویت در این اتحادیه 
را اعطا کردند و روند پیوستن این کشورها به این اتحادیه 
آغاز شده است. وی در عین حال گفت: البته ما رفتار اتحادیه 
اروپا را به طور واقع بینانه رصد می کنیم و گام های واقعی آن 
و نحوه عملکرد کشورهای نامزد را رصد خواهیم کرد. اینکه 
الزامات را رعایت می کنند و استقلال خود را نشان خواهند 
داد یا نه. وی درباره مناقشه میان جمهوری آذربایجان و 
ارمنستان نیز با تاکید بر تمایل مسکو برای احیای روابط 
باکو و ایروان افزود: گروه مینسک سازمان امنیت و همکاری 
اروپا که برای تشویق به حل مسالمت آمیز مناقشه بین 
آذربایجان و ارمنستان ایجاد شده بود، فعالیت های خود را 
به ابتکار آمریکا و فرانسه متوقف کرده است. وی اضافه کرد: 
سه بیانیه که توسط رهبران روسیه، جمهوری آذربایجان 
و ارمنستان امضا شده است، اکنون به طورکلی به عنوان 
مبنایی برای حل وفصل اختلافات میان این دو کشور به 

رسمیت شناخته می شود.

کنسرت همایون شجریان که این 
روزها با عنوان »به رنگ صدا« در تالار 
وزارت کشور تهران در حال اجراست، 
برای لحظاتی با یادی از محمدرضا 
شجریان همراه است. دومین روز از 
کنسرت همایون شجریان با همراهی 
ارکستر سیاوش به رهبری آرش گوران، 
پنجشنبه ـ دوم تیرماه روی صحنه 
رفت. همایون شجریان در این کنسرت 
در قطعه ای یاد پدر را گرامی داشت 
و تصاویری از محمدرضا شجریان و 
همچنین پرویز مشکاتیان با اجرای 
قطعه ای همراه شد. در این کنسرت 

قطعه »مرغ سحر« هم اجرا شد.

شبکه های  تابستانی  برنامه های  اعلام  با 
سیما، نام برنامه ورزشی »فوتبال۱۲۰« هم 
برنامه  از  ۱۰ فصل  تاکنون  دیده می شود. 
»فوتبال۱۲۰« روی آنتن رفته است و حالا با 
آغاز تابستان و شروع لیگ های اروپایی، براساس 
آنچه معاونت سیما اعلام کرده، آغاز فصل جدید 
را باید انتظار کشید. آخرین برنامه از فصل 
دهم »فوتبال۱۲۰« به تهیه کنندگی عادل 
فردوسی پور خردادماه امسال از شبکه ورزش 
پخش شد. »فوتبال۱۲۰« با اجرای حمید 
محمدی و تهیه کنندگی عادل فردوسی پور چند 
سالی است که روی آنتن شبکه ورزش می رود 

و اگرچه توضیحات بیشتری درباره ی عوامل 
سازنده این برنامه در فصل جدید هنوز 

از سوی شبکه ورزش اعلام نشده 
است، اما پیش بینی می شود شروع 
»فوتبال۱۲۰« در روزهای پنجشنبه 
ساعت ۲3 با همان تیم قبلی باشد. 
برنامه های  دیگر  جدید  فصل 

ورزش  شبکه  روتین 
»ویدئوچک«  شامل 

ساعت   پنجشنبه 
۲۲، »کادرفنی« 

تــا  شنبــــه 

چهارشنبه ساعت ۱۸، »جهان ورزش« شنبه 
تا چهارشنبه ساعت ۱۹و3۰، »باشگاه« شنبه 
تا چهارشنبه ساعت ۱۰ صبح، »کوه گشت« 
پنجشنبه ساعت ۱3و3۰، »پهلوون« شنبه 
تا چهارشنبه ساعت ۱۷، »مثبت ورزش« 
و »دست اول« در تابستان ۱۴۰۱ همچنان 
به روی آنتن خواهد رفت. برنامه »لذت 
فوتبال« و »شب های فوتبالی« جمعه ساعت 
۲۱ نیز با آغاز فصل جدید فوتبال 
اروپا و لیگ برتر ایران مجددا از 
اواسط مردادماه به آنتن شبکه 

باز خواهد گشت.

همکاری »فردوسی پور« با صداوسیما ادامه دارد

 چالش های یک ورزشکار
 با مجری گری

ورزشکار ایرانی که این روزها برنامه »تهمتن« 
را در کنار بهداد سلیمی اجرا می کند، با اشاره به 
دشواری کار مجری گری در تلویزیون، معتقد 
است: مخاطبان پذیرای ورزشکاران برای اجرای 
مسابقات و برنامه های ورزشی در تلویزیون 
کار  تجربه  درباره  ختایی  آیدین  هستند. 
مجری گری در تلویزیون اظهارکرد: من ورزش 
را از سن خیلی کم آغاز کردم و در سن هجده 
سالگی در برنامه »قوی ترین مردان« شرکت 
کردم. آن برنامه هم به شکل ظاهری و کلی 
همین حال و هوای تهمتن را داشت؛ بنابراین از 
سن کم با این فضا آشنا بودم. با دوست عزیزمان، 
آقای رضا جاودانی که الان می شود گفت من 
همکار ایشان هستم در ارتباطم. وی گفت: 
کار اجرا را دوست دارم و از همان زمان ها بود 
که وارد حوزه سینما و تلویزیون شدم. کارهای 
زیادی انجام داده و با دوربین آشنا بودم و دو 
سالی هم بود که در صداوسیما در شبکه رادیو 
سلامت کار می کردم. این ورزشکار در ادامه 
درباره شرایط حضورش در تلویزیون به عنوان 
مجری مسابقه »تهمتن« توضیح داد: گزینه 
اول تهیه کننده کار، آقای نصیری برای اجرا من 
بودم؛ به دلیل اینکه با این حال و هوا آشنا بودم 
و می توانستم با ورزشکاران به طور تخصصی و 
حرفه ای صحبت کنم. از طرفی ورزشکاران هم به 
یک لیدر نیاز داشتند تا راهنمایی شوند. به نظرم 
هر فرد دیگری هم که این برنامه را اجرا می کرد، 
باید ورزشکار می بود. ختایی درباره دشواری 
کار مجری گری در تلویزیون افزود: به نظرم 
مجری گری خیلی کار سختی است، شما باید 
دایره لغات خیلی بالا و فن بیان خوبی داشته 
باشید، کلمات را درست ادا کنید، باید مسلط 
باشید تا برنامه را به خوبی اجرا کنید. اگر یکی 
دو بار تمرکزتان به هم بخورد، جمع وجورکردن 
آن بسیار سخت می شود. اما در نهایت این 
مسابقه تجربه خوبی برای من بود و توانستم در 
مقام مجری با مخاطب ارتباط برقرار کنم. وی 
سپس به چالش هایی که در برنامه تهمتن با آن 
مواجه بوده، اشاره کرد و گفت: این برنامه بی ربط 
به مردان آهنین نبود. من در برنامه »مردان 
آهنین« به عنوان جوان ترین شرکت کننده 
حضور داشتم و سالیان سال با این چالش ها 
دست وپنجه نرم کردم. ختایی یادآورشد: 
زمانی که خانواده حامی ورزشکار باشد به نظرم 
قدرت او از لحاظ بدنی و ذهنی دوچندان می شود 
و همه توان خودش را به کار می گیرد تا برنده 
مسابقه شود. وی اظهارکرد: »مردان آهنین« 
بیشتر تکیه بر قدرت بدنی بالا و وزن بدن بود و 

قابل مقایسه با مسابقه »تهمتن« نیست. 

فیلم  تهیه کننده  نیک بین؛  محمد 
سینمایی »آتش بس3« بیان کرد: با توجه 
به اینکه تهمینه میلانی به دنبال تولید 
یک سریال است، زمان دقیق شروع کار 
این پروژه سینمایی هنوز مشخص نیست. 
نیک بین توضیح داد: بی شک سینمای 
ایران نیاز به چهره های جدیدی به عنوان 
سوپراستار دارد، به هرحال سوپراستار 
یک شبه به وجود نیامده و سال ها طول 
کشیده تا تبدیل به چهره های محبوب و 
معروف در سینما شوند. اوی گفت: برخی 
از فیلم ها می توانند سکوی پرتابی برای 

بازیگران شوند.


